
Původní text 

Z: xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

Pro: Zákaznická linka, PRE a.s.  

CC: 
 

Odesláno: 10.06.20 11:46:54 

Věc: návrh k projednání na Valné hromadě konané 25.6.2020 

Navrhuji 
1. Částku 24.200.000 Kčs, která je určena jako tantiéma pro členy představenstva a 
dozorčí rady rozdělit na třetiny a ty převést stejnou částkou na vybrané nemocniční 
zařízení, zařízení sociálních služeb a školské zařízení , která se nacházejí na obvodu 
Prahy. 10. 
2 Zdůvodnit časté změny zejména v dozorčí radě Osobně si myslím,že hlavním 
důvodem je umožnit vybraným zasloužilým pracovníkům nebo pracovnicím získat 
snadno velice lukrativní další výdělek.Já opět dodávám nemravný a nezasloužený, 
S mými návrhy seznamte účastníky Valné hromady konané dne 25,června 2020 , S 
pozdravem Jiří Čížkovský  
 



 

Stanovisko představenstva společnosti Pražská energetika, a.s.,  
k  protinávrhu a odpověď na dotaz akcionáře p. Jiřího Čížkovského doručeným společnosti  

dne 10. 6. 2020  
k bodům řádné valné hromady dne 25. 6. 2020 

(k uveřejnění) 

Ad bod 5) pořadu řádné valné hromady 

Protinávrh akcionáře (citace):  

„Částku 24.200.000 Kčs, která je určena jako tantiéma pro členy představenstva a dozorčí rady 
rozdělit na třetiny a ty převést stejnou částkou na vybrané nemocniční zařízení, zařízení sociálních 
služeb a školské zařízení, která se nacházejí na obvodu Prahy 10.“ 

Stanovisko představenstva: 

Podstatou protinávrhu akcionáře je požadavek nevyplácet členům orgánů společností žádný podíl na 
zisku. 

Představenstvo konstatuje, že o tantiémách bude rozhodovat valná hromada společnosti v rámci 
rozhodování o rozdělení zisku, který bude schvalovat.  

Představenstvo dále konstatuje, že valné hromadě společnosti je předložen návrh na poskytnutí daru 
(viz bod 8 programu valné hromady).   

Představenstvo nedoporučuje protinávrh akcionáře schválit. Návrh na výplatu tantiémy zohledňuje 
aktivní činnost všech členů orgánů společnosti pro dosažení velmi kladných hospodářských výsledků 
společnosti.  

 

Ad bod 6) pořadu řádné valné hromady 

Dotaz akcionáře (citace): 

„Zdůvodnit časté změny zejména v dozorčí radě. Osobně si myslím, že hlavním důvodem je umožnit 
vybraným zasloužilým pracovníkům nebo pracovnicím získat snadno velice lukrativní další výdělek. Já 
opět dodávám nemravný a nezasloužený.“ 

Odpověď představenstva: 

Podstatou dotazu akcionáře je odůvodnit změny v dozorčí radě. 

Představenstvo konstatuje, že dozorčí rada společnosti má 8 členů. Funkční období člena dozorčí 
rady je pětileté. Funkce člena dozorčí rady zaniká skončením jeho funkčního období, jeho odvoláním, 
odstoupením, nebo také úmrtím. Valná hromada společnosti následně v souladu s ustanovení čl. 11 
bod 2 písm. d) stanov společnosti volí nového člena dozorčí rady. Změny v dozorčí radě v roce 2019 
schválila valná hromada v souladu s příslušnými ustanoveními zákona č. 90/2012 Sb. o obchodních 
korporacích a družstvech v platném znění a stanovami společnosti, které jsou veřejně dostupné jak na 
webových stránkách www.pre.cz, tak v obchodním rejstříku. S ohledem na výše uvedené lze 
s určitostí předvídat pouze část změn v osobách členů dozorčí rady, nikoliv všechny změny a jejich 
četnost. Obecně lze pak konstatovat, že uvedené přiměřeně platí i pro členy dalších volených orgánů 
společnosti. 

Představenstvo doporučuje v tomto smyslu informovat akcionáře. 

V Praze dne 17. 6. 2020 

 

Představenstvo společnosti  
Pražská energetika, a.s. 
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